

《单词百科:schoolyard是什么意思?schoolyard怎么发音?schoolyard的解释和用法》

英语单词schoolyard是什么意思?schoolyard怎么读?schoolyard怎么发音?简答网为您整理了schoolyard的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



schoolyard怎么读

schoolyard的读音:[sku:lj :d]

schoolyard的意思

1、n.校园，运动场；

schoolyard的双语例句

1、Children would settle disputes by trading punches or insults in the schoolyard.

儿童会通过在校场上对打或互骂的方式解决争端。

2、Boys and girls, what are you think to explorative natural to a beautiful schoolyard?

(同学们, 通过对校园的考察,你们想到了什么?)

3、Now, let's go out of the classroom and take your imaginary field trip on the schoolyard.

教师让学生在校园里进行一次虚拟的旅行.

4、Don't run in the schoolyard.

不要在校园中乱跑.

5、The superintendent swaggered into the schoolyard.

督学阔步高视地走进校园.

6、I have a dream one day, we can ramble around in the schoolyard together.

我有一个梦想:有一天我们可以一起在这校园中漫步.

7、Do you play tag in the schoolyard?

你们在学校里玩捉人游戏 吗?

8、It is a story filled with action, adventure, ingenious ideas, love, and schoolyard politics.

这是一篇充满动作、冒险、巧妙的想法,爱,和校园政治.

9、...the sound of the kids in the schoolyard.

操场上孩子们的叫喊声

10、I ran faster than ever, reaching the schoolyard quite out of breath.

我跑得更快了,到了校园时上气不接下气了.

11、It was like the way bullies would take control of younger kids in the schoolyard.

就像校园里的恶霸会欺负比他小的孩子.

12、Our happy chatter lingered in the schoolyard.

校园里留下了我们的欢声笑语.

13、To keep clean in our schoolyard, what shall we do?

校园内养成良好卫生习惯, 主要做好哪两条?

14、The irony is that in the end it does come down to schoolyard politics.

很讽刺的是,这一切原因最后又归结到校园管理政策上来.

15、Here we have good living conditions and studying environment There are many trees around our schoolyard.

在这里,我们有良好的生活条件和学习环境.

16、We are trying to make our schoolyard into a beautiful garden.

我们正在努力使校园变成一个美丽的花园.

17、She's the brightest in our class, and during recreation we rope together in the schoolyard.

她是我们班上最聪明的, 并在娱乐我们跳绳一起在学校操场.

18、If a rocket is fired from Gaza and lands a crowded Israeli schoolyard, what then?

如果加沙城射出的火箭落在拥挤的以色列校园里, 结果又会是如何呢?

以上是简答网为您整理的schoolyard怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/schoolyard>